
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 5/2023 Izvršnog odbora HKS-a održane 27. srpnja 2023. god. u prostorijama HKS-a, Dom 
Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 17.00 sati. 
 
PRISUTNI (uživo): predsjednik gosp. Branko Kovačić, članovi: gosp. Milan Horvat,  
PRISUTNI (online): gđa. Jasminka Pirš Petraković, gđa. Sonja Fable, gđa. Andrea Novak Djelmić, gosp. 
Dražen Hrkač 
Ostali prisutni: gđa. Elvira Glavinović, predsjednica NO-a (online), gosp. Filip Rožmarić, v.d. direktor 
reprezentacija (online) 
Sa sjednice su se ispričali: gđa. Petra Bikić, gosp. Ivan Kuna 
 
Gosp. Kovačić pozdravio je prisutne te konstatirao kvorum. 
 
Predložen je sljedeći: 
 

    DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o pripremama za predstojeća međunarodna natjecanja  

- Balkanska prvenstva – izlaže v.d. direktora reprezentacije Filip Rožmarić 

- Ostala natjecanja po disciplinama – izlažu predstavnici disciplina članovi IO-a 

2. Razno 

Gđa. Pirš Petraković predložila je dopunu dnevnog reda sa sljedećim temama: 
- ostavka glavne tajnice Sande Kulić 
- ostavka člana IO Dinke Kovačević 
- ostavka odbora za prepone 
- odluka o financijskom poslovanju do izbora nove tajnice 
- transparentnost rada IO prema članovima IO i prema svim članicama 
 
Gosp. Kovačić rekao je da je predvidio da se o navedenim temama raspravlja pod točkom 
razno. 
 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1 
Gosp. Rožmarić zatražio je da se izjasne svi natjecatelji koji planiraju sudjelovati na BP u 
preponskom i dresurnom jahanju koje će se održati u 9. mjesecu u Grčkoj. 
Što se tiče dresurne reprezentacije izbornica gđa. Jurak Lukičić dostavila je popis od pet 
jahača. DEĐL išla bi u svom aranžmanu a za ostale treba tražiti ponudu od prijevoznika iz 
Mađarske. 
Za BP u preponskom jahanju zainteresirana su tri natjecatelja. 
Dogovoreno je da će ured zatražiti ponudu za prijevoz sedam konja plus oprema. 
Budžet je mali i ne mogu se pokriti svi troškovi. 



Gđa. Novak Djelmić predlaže da se objedini budžeti za prepone i dresuru i da se u jednakom 
omjeru podjeli natjecateljima. Ukoliko netko osvoji medalju onda bi mu se refundirali 
troškovi u ukupnom iznosu. 
Gosp. Horvat rekao je da je popis dresurnih natjecatelja koji je dostavila izbornica popis 
natjecatelja koji se mogu kvalitetno natjecati.  
Suglasan je s prijedlogom gđe. Novak Djelmić. 
Gosp. Kovačić smatra da je trebalo napraviti okviran troškovnik natjecanja i iz sredstava 
HOO-a izvaditi iznos koji je raspoloživ za ta natjecanja. Trenutno se raspravlja bez temelja. 
Gosp. Horvat pročitao je iz financijskog plana da je HOO odobrio 4700 € za BP u preponama i 
3220 € za BP u dresuri. 
Gosp. Rožmarić rekao je da je prvotno od prijevoznika zatražena ponuda za 17 konja koja 
iznosi 12000€ plus porez, startnine su cca 300€ po konju i hotel cca 70-80€ po osobi po 
noćenju. Također treba računati i na troškove pratećeg osoblja koje bi putovale s konjima. 
Napomenuo je kako je temeljem dosadašnjih iskustava za put od cca 15 konja trebalo 
izdvojiti cca 30.000 €. 
Gđa. Novak Djelmić mišljenja je da bi povoljnije bilo kada bi svatko išao u vlastitom 
aranžmanu i da je bolja ocija za putovanje u Grčku morski nego cestovni put. 
 
Gosp. Kovačić zamolio je gosp. Rožmarića da koordinira sa predstavnicima obje discipline, 
napravi troškovnik i plan puta te o istome obavijesti sve sudionike. 
 
Što se tiče BP u daljinskom jahanju koja će se održati krajem 9. mjeseca u Bugarskoj u najavi 
je da će natjecatelji ići vlastitim prijevozom no do danas još nije bilo nikakvih zahtjeva. 
 
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Gosp. Kovačić zamolio je gđu. Novak Djelmić da podnese izvješće o održanom EP za djecu, 
juniore i mlade jahače u Italiji. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je u kategoriji Mladih jahača sudjelovala natjecateljica Josipa 
Koletić a u kategoriji Juniora Lea Djelmić i Kim Vukadin. 
Nije bilo zapaženijih rezultata i nitko se nije uspio plasirati u finalno natjecanje. 
Gđa. Novak Djelmić smatra da su se natjecateljice našle u zlatnoj sredini sa postignutim 
rezultatima. Najbolji rezultat imala je Lea Djelmić. Josipa Koletić je prvi dan imala odličan 
nastup dok je drugi završio loše. 
Napomenula je kako su na natjecanju bili teški uvjeti za konje obzirom na visoke 
temperature. 
Konkurencija na EP je vrhunska i na takvim natjecanjima sudjeluju jahači najbolje kvalitete. 
Iduće godine Lea Djelmić i Kim Vukadin prelaze u kategoriju mladih jahača. 
 
Što se tiče domaćih natjecanja SKK Sv. Juraj nije u mogućnosti održati Finale CC-a u 
preponskom jahanju kako je predviđeno kalendarom natjecanja te je organizaciju prepustio 
KK Evago. 
KK Evago umjesto predviđenog termina 01.-03.09. promjenio je datum na 06.-08.09. kada bi 
se održalo i Finale CC. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je to termin koji baš nije prikladan jer se tada održava i BP te 
da će obaviti razgovor sa organizatorom. 



Gosp. Kovačić zamolio je gđu. Novak Djelmić da preuzme koordinaciju s klubovima umjesto 
Odbora za prepone koji je dao ostavku. 
 
AD 2 
Gđa. Novak Djelmić isključuje se sa sjednice. 
Gosp. Kovačić predlaže izbor zamjenika predsjednika obzirom na ukazanu potrebu i sukladno 
Statutu HKS-a. 
Gđa. Pirš Petraković rekla je da po Statutu HKS-a ne postoji opcija zamjenik predsjednika 
osim u sučaju odsutnosti predsjednika a sukladno članku 41. stavak 2. Statuta. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da je Glavna tajnica podnijela neopozivu ostavku a o čemu je ured 
obavijestio sve članove IO-a.  
Situacija je delikatna obzirom na aktivnosti koje su usvojene financijskim planom i da je 
glavna tajnica supotpisnik financijskih naloga. 
Razgovarao je sa pravnicima koji se bave radom udruga čiji je stav da glavni tajnik mora 
izvršavati svoje dužnosti sve do razrješenja. Isto tako ne postoji način na koji se može prisiliti 
na to ukoliko ne želi. 
Logično bi bilo da glavni tajnik izvršava svoje svakodnevne dužnosti za normalno 
funkcioniranje saveza sve do razrješenja a koje može samo skupština. 
Od glavne tajnice ne traži se potpisivanje nikakvih naloga koji nisu u skladu sa usvojenim 
financijskim planom već naloga za operativno funkcioniranje saveza kao što su režije, 
osiguranje, najam, plaće isl. Najbitnije je da osnovne stvari funkcioniraju. 
Najlegalnije bi bilo sazvati izvanrednu skupštinu no obzirom da je ljeto i vrijeme godišnjih 
odmora u ovom trenutku bilo bi teško održati istu. Skupština je planirana u drugoj polovici 
kolovoza. 
Gosp. Kovačić rekao je da će sutra pokušat kontaktirati glavnu tajnicu i objasniti joj trenutnu 
situaciju. 
Također se ne slaže sa samim obrazloženjem ostavke te smatra da je siti ishitreno i napisano 
na način koji on ne razumije. U ostavci se spominje ono na što se upiralo prstom u radu 
prijašnjeg saziva i što je sadašnji saziv posebno isticao u svom planu rada odnosno da je 
jedna od glavnih zadaća transparentnost i smatra da u tom pogledu nebi trebalo biti nikakvih 
primjedbi. Ističe kako nema nikakvih partikularnih interesa. 
Gosp. Kovačić pitao je ostale članove imaju li oni kakvih saznanja o istome te otvorio 
raspravu. 
 
Gđa. Pirš Petraković također smatra da glavni tajnik ne može dati ostavku i dalje ne obavljati 
svoje dužnosti sve do razrješenja. Treba razgovarati s gđom. Kulić i zamoliti je da nastavi 
obavljati svoje dužnosti sve do razrješenja od strane skupštine. Savez i sport ne mogu stati. 
Također smatra da je glavni tajnik u toj ulozi dok skuština ne prihvati ostavku pa je samim 
time trebala biti pozvana na sjednicu IO.  
 
Gđa. Novak Djelmić mišljenja je da gđa. Kulić neće imati ništa protiv potpisivanja naloga za 
osnovno funkcioniranje saveza već je njoj problem isplata potpora. 
 
Gosp. Kovačić smatra da je glavni razlog ostavke neprihvaćanje odluke IO-a o načinu podjele 
potpore klubovima organizatorima. IO je na sjednici održanoj u 6. mjesecu donio odluku da 
se od strane odbora zatraži raspodjela sredstava za potporu.  



Gosp. Kovačić samtra da u financijskom planu ima i važnijih stavaka za koje nitko ne pita, 
rebalans se radi krajem godine kada plan bude ispunjen do kraja i kada budu poravnate sve 
stavke. Nije u redu da se sada raspravlja samo oko jedne stavke. 
Člankom 10. Pravilnika o financijskom poslovanju je propisano na koji način se postupa te 
smatra da razlog zbog kojeg je glavna tajnica odlučila dati ostavku nije u redu. 
 
Gđa. Pirš Petraković smatra da je sporno što iznos predviđen za potporu znatno odstupa od 
onog što je planirano finacijskim planom i da je to glavni problem. 
Napominje kako članovi IO-a nisu dobili na uvid prijedloge raspodjele potpora koje su 
dostavili odbori. 
Gosp. Kovačić rekao je da će sredstva ostati na računu i čekati novog glavnog tajnika te da 
neće biti isplate nikakve potpore. 
Gđa. Pirš Petraković slaže se da se  bez odluke skupštine i glavnog tajnika ne mogu izvršavati 
isplate potpora. 
Zanima ju zašto članovi IO-a nisu dobili prijedloge odbora. 
 
Gosp. Horvat pojašnjava da se poštivala procedura da odbori naprave prijedlog raspodjele i 
taj plan dostave predsjedniku i glavoj tajnici a ne članovima IO-a.  Temeljem Pravilnika o 
financijskom poslovanju glavna tajnica je ta koja je trebala objediniti sve prijedloge i svima 
izložiti. Gđa. Kulić je to odbila i nije napravila prijedlog. 
 
Gđa. Pirš Petraković apelira na transparentnost unutar članova IO, te prema članicama 
saveza i na poštivanje pravilnika. Smatra da je informacija o ostavci gđe. Kulić trebala doći od 
IO, a ne da svi to saznaju od KK Evago. IO ispada netransparentan, možda nije namjera ali je 
rezultat takav. 
 
Gđa. Glavinović smatra da nema netransparentnosti oko raspodjele sredstava no što se tiče 
obavijesti o ostavci glavne tajnice tu se slaže. 
 
Gosp. Horvat pročitao je članak 10. Pravilnika o financijskom poslovanju te kaže kako niti u 
jednoj rečenici nije našao da o raspodjeli potpora raspravlja skupština. Niti u Statutu ni 
Pravilniku ne piše da se mora sazvati skupština. Nigdje u poslovanju se ne radi na taj način i 
nije mu jasno od kuda je došla ta informacija. 
Savez nije početkom godine izvršavao nikakva plaćanja bilo kakvih potpora jer je htio čistu 
stanje a što se može vidjeti i u izvješću o poslovanju za prvih šest mjeseci ove godine. 
 
Gđi. Glavinović također nije jasno zašto taj dio mora ići na Skupštinu. 
Gosp. Horvat je napomenuo kako nema viška sredstava nego je to stanje zato što se do sada 
nije izvršavao financijski plan. 
 
Savez nije u prvoj polovini godine plaćao sve obaveze, pa time financijsko izvješće nije 
potpuno jasno. Trenutno stanje na računu saveza ne bi bilo isto da su plaćene sve obaveze. 
Gđa. Pirš Petraković istaknula je da ne razumije kako se onda došlo do iznosa od 50000 eura 
koji će se podijeliti po disciplinama ako nisu plaćene sve obaveze. 
 



Gosp. Kovačić rekao je da je financijsko izvješće napravljeno temeljem financijske 
dokumentacije koja je dostavljena knjigovodstvu i isto potvrđuje trenutno stanje na računu 
HKS-a. Izvješće je dostavljeno svim članicama na uvid. 
 
Gosp. Horvat rekao je da je sada bitno vidjeti s gđom. Kulić da izvršava ono za što je 
zadužena sve do razrješenja. 
 
Gosp. Kovačić napomenuo je kako su svi osim preponskog odbora dostavili svoje prijedloge 
ze raspodjelu potpore. Odboru je ponovo dat rok za dostavu temeljem odluke sa zadnje 
sjednice IO-a a nakon čega je usljedila kolektivna ostavka odbora. Organizatori natjecanja 
suglasni su da se isplata potpora treba izvršiti a oni koji nisu organizirali natjecanja ne slažu 
se s time. 
Od samog početka postoji problem s preponskom disciplinom osvrnuvši se na izmjene 
pravilnika usred sezone. U zapisniku sjednice Odbora za prepone ističe se kako vodstvo 
saveza demotivira sportaše a stalne promjene pravilnika ne smatraju demotivirajućima. 
Što znači rečenica da se moli vodstvo saveza da počne pošteno funkcionirati? Smatra da je i 
dalje najveći problem u preponskoj disciplini. 
 
Gđa. Pirš Petraković postavila je pitanje koja je procedura za izbor novog preponskog 
odbora. 
Gosp. Kovačić pojasnio je propisanu proceduru a to je da glavni tajnik sazica sjednicu odbora 
na kojoj članice koje se bave tom disciplinom biraju predsjednika. Također će i tome 
razgovarati s gđom. Kulić. 
 
Gđa. Kovačević, predstavnica discipline daljinsko jahanje i članica IO-a dala je ostavku iz 
osobnih razloga. Sagledat će na koji način će biti izabrana zamjena. 
Gđa. Pirš Petraković rekla je da je gđa. Kovačević opširnije opisala svoj razlog ostavke i pitala 
zašto članovi IO-a nisu dobili taj email. 
Gosp. Kovačić rekao je da savez nije dobio proširenu verziju ostavke već je to gđa. Kovačević 
dostavila određenim osobama. 
 
Gosp. Kovačić pozvao se na članak 41. stavk 2. Statuta HKS-a te rekao da mu predstoji jedno 
duže putovanje kao i obveze u 9. i 10.mjesecu zbog kojih neće biti u mogućnosti obavljati 
svoju dužnost predsjednika u obimu u kojem se to zahtjeva od njega, te predložio da se 
njegovim zamjenikom imenuje gosp. Horvat. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Skupština se planira u drugoj polovini 8. mjeseca a do tada će pokušat aktivirat gđu. Kulić 
kako bi savez mogao operativno djelovati. 
 
Gđa. Glavinović predložila je mogućnost održavanja online Skupštine. 
 
Sjednica je završila u 18.50 sati.  
 
  


